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PROTOKÓŁ NR LVI/22 

Z LVI SESJI RADY MIASTA ŻYRARDOWA 

Z DNIA 23 CZERWCA 2022 r. 

 

Stan Rady – 21 radnych                 Obecnych – 20 radnych 

Nieobecny: radny Marek Treliński. 

 

PORZĄDEK OBRAD: 

1.  Otwarcie obrad. 

2.  Stwierdzenie prawomocności obrad. 

3.  Przedstawienie porządku obrad. 

4.  Przyjęcie protokołu z LV Sesji Rady Miasta Żyrardowa. 

5.  Debata nad raportem o stanie Miasta Żyrardowa za rok 2021. 

6.  Projekt uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Żyrardowa wotum zaufania. 

7.  Projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2021 wraz  

ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Żyrardowa za 2021 rok.  

8.  Projekt uchwały w przedmiocie absolutorium dla Prezydenta Miasta Żyrardowa z tytułu wykonania 

budżetu za 2021 rok. 

9.  Projekt uchwały – zmieniająca Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022. 

10.  Projekt uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej 

stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na obszarze Miasta 

Żyrardowa, sposobu ich rozliczenia oraz sposobu kontroli wykonywania zadania. 

11.  Projekt uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Żyrardów, na rok 

szkolny 2022/2023. 

12.  Projekt uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie. 

13.  Informacja o działaniach Prezydenta i Urzędu Miasta Żyrardowa w okresie od 20 kwietnia 2022 r. 

do 13 czerwca 2022 r.  

14.  Wnioski, interpelacje i zapytania radnych. 

15.  Wolne wnioski. 

16.  Zamknięcie obrad. 

 

 

I. Sprawy organizacyjne. 

Ad 1., 2. i 3. 

W dniu 23 czerwca 2022 r. o godz. 14.08 w Resursie w Żyrardowie rozpoczęły się obrady  

LVI Sesji Rady Miasta Żyrardowa. Ich otwarcia dokonał Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard 

Mirgos, który stwierdził prawomocność obrad. Do przedłożonego porządku obrad nie zgłoszono uwag. 
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Ad 4. 

Do przedłożonego projektu protokołu nie zgłoszono uwag, w związku z czym przeprowadzono 

głosowanie nad przyjęciem protokołu z LV Sesji Rady Miasta Żyrardowa. W głosowaniu jawnym 

wzięło udział 16 radnych, którzy przyjęli protokół 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw”  

i 1 głosie „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad przyjęciem protokołu z LV Sesji Rady Miasta Żyrardowa: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, 

radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny 

Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 1 głos – radna Teresa Lefelt. 

Nieobecni podczas głosowania: radna Anna Maria Kozłowska, radny Grzegorz Obłękowski, radny 

Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Marek Treliński. 

 

Ad 5., 6., 7. i 8. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski, Prezydent Miasta, odniósł się do treści przedłożonego 

Raportu o stanie Miasta, skupiając się m.in. na kwestiach związanych z demografią. Stwierdził,  

że z danych statystycznych wynika, że ubywa mieszkańców Żyrardowa, jak również że trzeba będzie 

przyjrzeć się przyczynom tego zjawiska. Dodał, że w Żyrardowie powstaje wiele nowych budynków, 

które zostaną zasiedlone, zaś sztuką jest związać tych mieszkańców z miastem na stałe. Podkreślił,  

że Żyrardów musi wykorzystać swoje położenie między Łodzią a Warszawą, a także odniósł się  

do wychodzenia Miasta naprzeciw oczekiwaniom społecznym. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos poinformował, że w wyznaczonym terminie nie 

wpłynęły zgłoszenia mieszkańców chcących wziąć udział w debacie nad raportem o stanie Miasta 

Żyrardowa za rok 2021. 

Radny Artur Pietrus przedstawił pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej RMŻ w sprawie 

udzielenia Prezydentowi Miasta wotum zaufania. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi 

Miasta Żyrardowa wotum zaufania. W głosowaniu jawnym wzięło udział 19 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 19 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie udzielenia Prezydentowi Miasta Żyrardowa wotum 

zaufania: 

„za” – 19 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, 

radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny 

Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, 

radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 
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„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas głosowania: radny Grzegorz Obłękowski. 

Nieobecny podczas sesji: radny Marek Treliński. 

 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski rok 2021 ocenił jako niełatwy dla samorządu. Podkreślił, 

że dynamika wydatków majątkowych nie spada, a realizowane inwestycje są widoczne dla 

mieszkańców. Wskazał, że dynamika wydatków majątkowych w dużym stopniu oparta jest na środkach 

zewnętrznych pochodzących z różnych źródeł, zaś Miasto aplikuje o dotacje wszędzie tam, gdzie jest 

szansa skutecznego pozyskiwania środków. Dodał, że w inwestycjach musi panować określony reżim, 

jako że nie można dopuścić do nadmiernego rozwinięcia tej sfery kosztem innych. Wskazał, że w roku 

2021 Miasto nie musiało wspierać się dodatkowymi środkami w postaci tytułów dłużnych, a poziom 

zadłużenia nie wzrasta. Zapowiedział, że konieczne będą przygotowania do nowej unijnej perspektywy 

finansowej, ponieważ w Żyrardowie wciąż jest wiele do zrobienia. Odwołał się do rozwoju usług 

społecznych oraz ostrzegł przed zbliżającym się kryzysem energetycznym, do którego należy się 

odpowiednio przygotować, ponieważ będzie największym wyzwaniem tej kadencji. Podziękował 

radnym za cierpliwość i wspólne działanie na rzecz Miasta. 

Radny Grzegorz Obłękowski podziękował Prezydentowi Miasta oraz pracownikom Urzędu 

Miasta i jednostek miejskich. Dodał, że Żyrardów postrzegany jest na zewnątrz jako miasto rozwijające 

się i pozyskujące dużo środków. 

Radny Józef Kapusta stwierdził, że docenia to, co się dzieje w Żyrardowie i wielu mieszkańców 

widzi, jak miasto się rozwija i pięknieje. Wyraził przekonanie, że dzięki rozwojowi budownictwa może 

ulec zmianie trend wyludniania się miasta. Nawiązał do projektów realizowanych przy wykorzystaniu 

środków zewnętrznych, oceniając, że niektóre z nich są niecelowe, jako przykład przywołując środki 

wydatkowane w związku z pandemią COVID-19. Nawiązał do funkcjonowania opieki zdrowia w czasie 

pandemii oraz zmniejszonej dostępności do niej osób cierpiących na inne schorzenia. Odwołał się także 

do opłaty za emisję CO2, nazywając ją absurdem i podkreślając, że są to wysokie kwoty. Życzył 

Prezydentowi Miasta pomysłowości i sił, by był w stanie sprostać trudnej sytuacji w obszarze energetyki. 

Radna Edyta Lubańska w imieniu Klubu Radnych Porozumienie Prezydenckie podziękowała 

Prezydentowi Miasta i Urzędowi Miasta za kolejny rok współpracy.  

Radny Arkadiusz Sowa w imieniu radnych wybranych z list Prawa i Sprawiedliwości pogratulował 

Prezydentowi Miasta dotychczasowych dokonań oraz skierował słowa uznania zarówno pod jego adresem, 

jak i w kierunku jego zastępców, pracowników Urzędu Miasta czy kierowników miejskich jednostek. 

Pozytywnie ocenił inwestycje polegające na budowie dróg na osiedlach domów jednorodzinnych czy  

na realizacji projektu Domy Pełne Historii i innych przedsięwzięciach z zakresu rewitalizacji.  

Radna Elżbieta Wrońska w imieniu Klubu Radnych Nasze Miasto podziękowała Prezydentowi 

Miasta za dotychczasową współpracę i prosiła o dalsze dyskusje w temacie wektorów postępu miasta. 
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Podziękowała również wydziałom Urzędu Miasta odpowiedzialnym za opracowywanie projektów, 

dzięki którym Miasto pozyskuje środki zewnętrze, oraz za promocję Żyrardowa, dzięki której świat 

słyszy o mieście. Zaapelowała do radnych o ponadpolityczne dyskusje i owocną współpracę dla Miasta. 

Radna Teresa Lefelt podkreśliła, że w jej opinii Miasto poradziło sobie z wyzwaniami roku 

2021. Dodała, że mimo pandemii nie ma bezrobocia, a Żyrardów skutecznie pozyskuje środki 

zewnętrzne. Wyraziła przekonanie, że Miasto jest gotowe stawić czoła innym problemom. 

Pan Lucjan Krzysztof Chrzanowski podziękował przedmówcom za głosy w dyskusji, a także 

dodał, że kluczowe jest dla niego czynienie dobra dla mieszkańców Żyrardowa. Poinformował 

również o pozyskaniu środków zewnętrznych w wysokości 2 mln zł z przeznaczeniem  

na wyposażenie Kantoru. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania 

finansowego za rok 2021 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Żyrardowa za 2021 rok. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku 

głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 

2021 wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Miasta Żyrardowa za 2021 rok: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Marek Treliński. 

 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos poinformował o stanowisku radnego Marka 

Trelińskiego, które zostało przesłane drogą elektroniczną i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Radny Marek Treliński wyraził aprobatę dla projektów uchwał procedowanych w punktach 6., 7. i 8. 

Radny Artur Pietrus przedstawił pozytywną opinię Komisji Rewizyjnej RMŻ o wykonaniu 

budżetu miasta za 2021 rok. Odczytał również Uchwałę Nr 3.f.1/270/2022 Składu Orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia 13 czerwca 2022 roku w sprawie opinii  

o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miasta Żyrardowa w sprawie udzielenia absolutorium 

Prezydentowi Miasta Żyrardowa za 2021 rok. Poinformował, że Komisja Rewizyjna RMŻ będzie 

wnioskowała o udzielenie Prezydentowi Miasta absolutorium za 2021 rok. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w przedmiocie absolutorium dla Prezydenta 

Miasta Żyrardowa z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok. W głosowaniu jawnym wzięło udział  

20 radnych, którzy podjęli uchwałę 20 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 
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Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w przedmiocie absolutorium dla Prezydenta Miasta Żyrardowa 

z tytułu wykonania budżetu za 2021 rok: 

„za” – 20 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof 

Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Grażyna Stefańska, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta 

Wesołowska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecny podczas sesji: radny Marek Treliński. 

 

Przewodniczący Rady Miasta wraz z Wiceprzewodniczącymi złożyli gratulacje na ręce 

Prezydenta Miasta oraz Skarbnika Miasta. 

 

Ad 9. 

Pani Anna Krupa, Skarbnik Miasta, przedstawiła projekt uchwały zmieniającej Uchwałę 

Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022. Zgłosiła autopoprawkę związaną ze zwiększeniem 

dochodów w rozdziale 75615 o kwotę 76.997,70 zł, a w rozdziale 90005 o kwotę 76.996,00 zł, zaś 

wydatków w rozdziale 90005 o kwotę 153.993,70 zł. Zmiany wynikają z pozyskania środków 

zewnętrznych na zakup drona dla potrzeb Straży Miejskiej i konieczności zabezpieczenia wkładu 

własnego na ten cel. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali zarówno projekt uchwały  

w brzmieniu przedłożonym radnym, jak i autopoprawkę związaną z zakupem drona. 

Radny Józef Kapusta poinformował, że jest przeciwny autopoprawce do projektu uchwały. 

Przypomniał, że poprzednio Komisja Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ negatywnie 

wypowiedziała się w temacie zakupu drona i stwierdził, że nie wie, z czego wynika zmiana podejścia. 

Orzekł, że dron będzie służył inwigilacji mieszkańców. Wskazał, że chrust czy inne odpady z lasu mogą 

bardzo dymić i wysyłać sygnał, jakby spalane były opony lub plastik. Podkreślił, że jest przeciwny 

spalaniu plastików i innych tworzyw sztucznych, ale ewentualne funkcjonowanie drona ocenił jako 

element totalizacji środowiska. Odwołał się do zapasów polskiego węgla i przywołał szacunki, wedle 

których mógłby wystarczyć na 1200 lat. Zaapelował do radnych o nieprzychylnie się do autopoprawki 

związanej z zakupem drona i złożył wniosek o odrzucenie autopoprawki do projektu uchwały. 

Zadeklarował, że w przypadku odrzucenia jego wniosku, wstrzyma się w głosowaniu nad podjęciem 

uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022. 

Radny Jarosław Gejcyg wskazał, że podczas poprzedniej sesji propozycja wprowadzenia do 

budżetu zadania związanego z zakupem drona była zdjęta, ponieważ radnym nie do końca wyjaśniono 
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wszystkie aspekty związane z tym zadaniem. Dodał, że konieczne było więcej czasu, by pozyskać 

więcej informacji. Stwierdził, że popiera zakup drona, a także wyraził przekonanie, że będzie on pełnił 

funkcję prewencyjną. Podkreślił, że palenie drewnem nie doprowadzi do błędnych wskazań urządzenia, 

zaś palenie plastikiem jest znacznym problemem. Poparł ideę zakupu drona. 

Radny Arkadiusz Rzepecki wskazał, że argumenty przedstawione podczas posiedzenia Komisji 

Budżetu, Finansów i Inicjatyw Gospodarczych RMŻ przez większość jej członków zostały uznane za 

wystarczające. Dodał, że po zakupie i użyciu drona zasadnym byłoby, aby radni dociekali, jaka jest 

efektywność tego działania.  

Radny Ryszard Mirgos stwierdził, że trudno nazwać użycie drona inwigilacją społeczną, skoro 

w Żyrardowie funkcjonuje system monitoringu miejskiego.  

Radny Grzegorz Obłękowski odniósł się do wypowiedzi radnego Józefa Kapusty  

i przywołanych przez niego informacji o pokładach węgla. Nawiązał również do obaw o inwigilację czy 

przypomniał, że przed kilku laty – gdy wprowadzane były regulacje miejscowe związane z utrzymaniem 

porządku i czystości w gminie – wyrażano nadzieję, że ludzie płacąc opłaty stałe za zagospodarowanie 

odpadów nie będą wyrzucali ich do lasu czy podrzucali do innych śmietników, a jednak takie procedery 

wciąż mają miejsce. Dodał, że należy posiłkować się nową technologią do tego, żeby dbać o czyste 

powietrze, a także zadeklarował głosowanie „za” zakupem drona. 

Radna Elżbieta Wrońska wskazała, że gminy, które zakupiły drona, wykorzystują go również 

do innych celów, m.in. zagrywania imprez kulturalnych czy kontroli ruchu drogowego. Dociekała, która 

jednostka będzie obsługiwała urządzenie.  

Pan Przemysław Kopiec, Zastępca Prezydenta Miasta, poinformował, że docelowo dron miała 

obsługiwać Straż Miejska, ale w przypadku korzystnej ceny szkolenia ustalonej w przetargu może 

nastąpić rozszerzenie grup osób przeszkolonych o Ochotniczą Straż Pożarną celem wykorzystywania 

urządzenia do prewencji i monitoringu na terenie miasta. 

Przeprowadzono głosowanie nad wnioskiem radnego Józefa Kapusty w sprawie odrzucenia 

autopoprawki do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022. 

W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy odrzucili wniosek 13 głosami „przeciw”, przy  

2 głosach „za” i 3 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad wnioskiem radnego Józefa Kapusty w sprawie odrzucenia autopoprawki  

do projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022: 

„za” – 2 głosy – radny Józef Kapusta, radna Grażyna Stefańska; 

„przeciw” – 13 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna 

Anna Maria Kozłowska, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Grzegorz 

Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz 

Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Elżbieta Wrońska; 

„wstrzymuję się” – 3 głosy – radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radny Mateusz Nalej. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Marek Treliński. 
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Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta 

Żyrardowa na rok 2022. W głosowaniu jawnym wzięło udział 18 radnych, którzy podjęli uchwałę  

15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i 3 głosach „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały zmieniającej Uchwałę Budżetową Miasta Żyrardowa na rok 2022: 

„za” – 15 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, 

radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Monika Plak, radna Gabriela Polańska, radny 

Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radny Arkadiusz Sowa, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 3 głosy – radny Józef Kapusta, radna Teresa Lefelt, radna Grażyna Stefańska. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Marek Treliński. 

 

Ad 10. 

Pan Jacek Grzonkowski, Dyrektor Wydziału Rewitalizacji i Rozwoju, przedstawił projekt 

uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej stowarzyszeniom 

ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na obszarze Miasta Żyrardowa, sposobu ich 

rozliczenia oraz sposobu kontroli wykonywania zadania. Zgłosił autopoprawkę polegającą na dopisaniu 

§ 10 w brzmieniu: „Informację z rozliczenia dotacji podaje się do publicznej wiadomości w Biuletynie 

Informacji Publicznej i na tablicy ogłoszeń Urzędu Miasta Żyrardowa”. 

Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radny Arkadiusz Rzepecki przedstawił opinię Komisji Budżetu, Finansów i Inicjatyw 

Gospodarczych RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji celowej stowarzyszeniom ogrodowym 

prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na obszarze Miasta Żyrardowa, sposobu ich rozliczenia oraz 

sposobu kontroli wykonywania zadania. W głosowaniu jawnym wzięło udział 16 radnych, którzy podjęli 

uchwałę 16 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie określenia trybu postępowania o udzielenie dotacji 

celowej stowarzyszeniom ogrodowym prowadzącym rodzinne ogrody działkowe na obszarze Miasta 

Żyrardowa, sposobu ich rozliczenia oraz sposobu kontroli wykonywania zadania: 

„za” – 16 głosów – radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef 

Kapusta, radna Anna Maria Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta 

Lubańska, radny Ryszard Mirgos, radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur 

Pietrus, radna Gabriela Polańska, radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radna 

Grażyna Stefańska, radna Elżbieta Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 
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Nieobecni podczas głosowania: radna Monika Plak, radny Arkadiusz Sowa, radny Sławomir 

Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Marek Treliński. 

 

Ad 11. 

Pan Przemysław Kopiec, Zastępca Prezydenta Miasta, przedstawił projekt uchwały w sprawie 

określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście Żyrardów, na rok szkolny 2022/2023. 

Radny Arkadiusz Rzepecki wskazał, że podobna uchwała podejmowana jest co roku. Zapytał, 

czy w związku z sytuacją rynkową uchwała będzie modyfikowana w trakcie roku szkolnego.  

Pani Urszula Wieczorkiewicz-Tkacz, Dyrektor Wydziału Edukacji, poinformowała  

o możliwości wprowadzenia autopoprawki związanej ze zmianą cen paliw i polegającej na wpisaniu 

następujących kwot: olej napędowy – 7,92 zł, benzyna – 8,20 zł, gaz – 3,71 zł. Dodała, że trudno 

przewidzieć, jak będą się kształtowały ceny w kolejnych miesiącach. Wspomniała, że podczas 

konsultacji społecznych żaden z uprawnionych podmiotów nie zgłosił uwag i opinii. 

Radny Krzysztof Skrobisz przedstawił opinię Komisji Oświaty i Kultury Fizycznej RMŻ. 

Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

Radny Arkadiusz Rzepecki odniósł się do cen paliwa i pozytywnie ocenił propozycję 

wprowadzenia autopoprawki jako wyjścia naprzeciw rodzicom dzieci w wieku szkolnym. 

Pani Urszula Wieczorkiewicz-Tkacz wprowadziła przedstawioną wyżej autopoprawkę. 

Przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały w sprawie określenia średniej ceny 

jednostki paliwa w Mieście Żyrardów, na rok szkolny 2022/2023. W głosowaniu jawnym wzięło udział 

15 radnych, którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie określenia średniej ceny jednostki paliwa w Mieście 

Żyrardów, na rok szkolny 2022/2023: 

„za” – 15 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna Stefańska, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Plak, radny Arkadiusz 

Sowa, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Marek Treliński. 

 

Ad 12. 

Pani Marlena Tabaczewska-Sip, Dyrektor Wydziału Gospodarki Nieruchomościami, 

przedstawiła projekt uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie. 
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Radny Robert Latek przedstawił opinię Komisji Gospodarki Komunalnej, Planu Przestrzennego 

i Ochrony Środowiska RMŻ. Członkowie Komisji pozytywnie zaopiniowali projekt uchwały. 

W związku z brakiem zgłoszeń mówców przeprowadzono głosowanie nad podjęciem uchwały  

w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie. W głosowaniu jawnym wzięło udział 15 radnych, 

którzy podjęli uchwałę 15 głosami „za”, przy braku głosów „przeciw” i „wstrzymuję się”. 

Wyniki głosowania nad podjęciem uchwały w sprawie nabycia działki położonej w Żyrardowie: 

„za” – 15 głosów – radna Monika Gwiaździńska-Wrzesień, radny Józef Kapusta, radna Anna Maria 

Kozłowska, radny Robert Latek, radna Teresa Lefelt, radna Edyta Lubańska, radny Ryszard Mirgos, 

radny Mateusz Nalej, radny Grzegorz Obłękowski, radny Artur Pietrus, radna Gabriela Polańska, 

radny Arkadiusz Rzepecki, radny Krzysztof Skrobisz, radna Grażyna Stefańska, radna Elżbieta 

Wrońska; 

„przeciw” – 0 głosów; 

„wstrzymuję się” – 0 głosów. 

Nieobecni podczas głosowania: radny Jarosław Gejcyg, radna Monika Plak, radny Arkadiusz 

Sowa, radny Sławomir Wardziak, radna Żaneta Wesołowska. 

Nieobecny podczas sesji: radny Marek Treliński. 

 

Ad 13. 

Nie zgłoszono uwag. 

 

Ad 14. 

Radna Elżbieta Wrońska wspomniała o problemie oznaczenia i widoczności ścieżek 

rowerowych z perspektywy kierowcy samochodu, w szczególności ścieżki rowerowej wzdłuż dawnego 

rowu burzowego. 

 

Ad 15. 

Przewodniczący Rady Miasta Ryszard Mirgos odczytał informację o sukcesie mieszkańca 

miasta w ogólnokrajowym konkursie poetyckim. 

 

Ad 16. 

Przewodniczący Rady Miasta Żyrardowa Ryszard Mirgos podziękował radnym i gościom  

za udział w posiedzeniu. Obrady LVI Sesji Rady Miasta Żyrardowa zostały zamknięte o godz. 16.11. 

 

 

 

 

Nagranie obrad dostępne jest w Biuletynie Informacji Publicznej:  

https://www.bip.zyrardow.pl/a,111255,sesja-rady-miasta-zyrardowa-nr-lvi-z-dnia-23-czerwca-2022-r.html 

 

Protokół sporządziła dnia 29 czerwca 2022 r. Dorota Rdest  

https://www.bip.zyrardow.pl/a,111255,sesja-rady-miasta-zyrardowa-nr-lvi-z-dnia-23-czerwca-2022-r.html
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Załącznik do protokołu Nr LVI/22  

z LVI Sesji Rady Miasta Żyrardowa 

z dnia 23 czerwca 2022 r. 

 

Stanowisko radnego Marka Trelińskiego 

 

Ponieważ nie mogę uczestniczyć w Sesji Rady Miasta w dn. 23.06.2022 r., proszę o przyjęcie 

do protokołu z obrad Sesji mojego stanowiska dotyczącego nw. punktów porządku obrad: 

pkt 6 uchwała dot. udzielenia wotum zaufania dla Prezydenta Miasta – jestem „za”. 

pkt 7 uchwała dot. zatwierdzenia sprawozdania finansowego za 2021 r. wraz ze 

sprawozdaniem z tytułu wykonania budżetu za 2021 r. – jestem „za”. 

pkt 8  uchwała dotycząca udzielenia absolutorium Prezydentowi Miasta z tytułu wykonania 

budżetu za 2021 r. – jestem „za”. 

 

/-/ Marek Treliński 

Radny Rady Miasta Żyrardowa 


